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 خریدهای کهکشانی انتظارات 
را از تیم گل محمدی بالا برد

هواداران پرسپولیس: 
هر ۳ جام را می خواهیم

 وریا هنوز منتظر 
تماس باشگاه است!

استقلال ۲ لژیونر را نخواست

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

VAR احسان علیخانی و درد فوتبال ایران

احسان علیخانی در آخرین قسمت مجموعه جوکر با کنایه به فوتبال ایران 
گفت: »ما در این مجموعه طنز VAR داریم و ۴۰ دوربین از تمام صحنه ها 

فیلم می گیرد ولی فوتبال ایران هنوز فاقد این سیستم است!« 
همان طور که می دانید چند سالی هست فقدان VAR تبدیل به 
بزرگ ترین معضل فوتبال ایران شده و صدای همه تیم ها را درآورده است 
اما مسئولان فوتبال و کمیته داوری نمی خواهند و یا نمی توانند VAR را به 
ایران بیاورند و این مسئله به شدت جای تعجب دارد. اگر جوکر را دیده 
باشید، حتماً به خوبی می دانید بازیگران این مجموعه باید جلوی خنده 
خود را بگیرند و اگر بخندند، از دور رقابت حذف می شوند. بعد از این اتفاق 
هم بلافاصله سیامک انصاری با کارت های زرد و قرمز سراغ آنها می رود و 
صحنه خنده از طریق چند تلویزیون مخصوص بازبینی می شود که اتفاقاً 
جزو آیتم های جذاب جوکر هم هست. این مسئله در قسمت آخر جوکر 
توسط احسان علیخانی به رخ فوتبالی ها کشیده شد که بازتاب رسانه ای 
زیادی هم داشت ولی حرف علیخانی فقط یک کنایه ساده نبود بلکه یک 

تلنگر بزرگ به تشکیلات فوتبال ایران و کمیته داوران محسوب می شد.
تقریباً در تمام لیگ های دنیا از VAR استفاده می شود ولی ما مثل 
بسیاری از موارد دیگر هنوز اندرخم یک کوچه ایم و صدتا بهانه ردیف 
می شود تا در نهایت VAR نیاید و در لیگ جدید هم شاهد بحران داوری 
و اعتراضات تند تیم ها باشیم. عجیب اینکه هرکس هم از راه می رسد، به 
داوران تهمت می زند و آنها را بیانیه باران می کند اما کک مسئولان محترم 
نمی گزد و کوچک ترین برخوردی با خاطیان نمی شود. در مورد VAR به 
نظر می رسد اصلًا اراده ای برای ورود این سیستم به ایران وجود ندارد و 

شاید هم اراده هست اما »عرضه« ای وجود ندارد!

نيكبخت واحدي: سريال ياغي به 
كشتي گيرها توهين نكرده است

خدا کند ساپینتو 
بهانـه نیاورد 

»امیدوارم شــرایطي به وجود نیاید که 
ساپینتو در هفته پنجم یا ششم مصاحبه 
کند و بگوید من این تیم را نبستم و من 
دخالتي در نتایج استقلال ندارم.« علیرضا 
نیکبخت واحدي، بازیکن اسبق استقلال 
که از این تیم راهي پرسپولیس شد، با بیان 
این مطلب درباره ســریال یاغي که این 
روزها در شــبکه نمایــش خانگي مورد 
استقبال خانواده ها قرار گرفته و همچنین 
وضعیت استقلال و بازگشت سرمربي  اش 
از پرتغال، همچنین ســالروز تولد علي 

انصاریان اظهاراتي را مطرح کرد. 
  سرمربياســتقلالبهتهرانبرگشت.
نظرتاندربارهوضعيتاينتيمچيست؟

باعث خوشحالي است که بالاخره ساپینتو 
به تهران برگشت. اما کاش اصلًا نمي رفت و 
یا خیلي زودتر این اتفاقات مي افتاد. چون 
استقلال زمان نقل و انتقالات را از دست داد 
و بازیکنان خوب جذب تیم هاي دیگر شدند. 
امیدوارم اســتقلال از فصل نقل و انتقالات 

خیلي عقب نیفتاده باشد. 
  فكرميكنيداينشرايطتأثيريرويكار

ساپينتوداشتهباشد؟
قطعاً تأثیر گذار است. فقط امیدوارم اتفاقاتي 
کــه در آینده رخ مي دهد، موجب نشــود 
ســاپینتو بگوید من دخالتي در تیم بستن 
نداشــتم و این تیم، تیمي نیســت که من 
مي خواستم. به هر حال خودش دیر به ایران 
آمد و دیر انتخاب شــد و شاید بخواهد در 
آینده چنیــن بهانه هایي بیاورد که اصلًا از 

طرف هواداران قابل قبول نیست. چون آنها 
با این قبیل بهانه ها خوب آشنا هستند. 

  صحبتازحضورخسروحيدريدركادر
فنياستقلالشده!شمافكرميكنيدمربي
ايرانيباچهخصوصياتيبهدرداستقلالو

مربيپرتغاليميخورد؟
براي من فرقي نمي کند چه کســي کنار 

ساپینتو باشد. مهم این است که هر 
کسي مي  آید، بتواند زمینه ساز 

موفقیت استقلال باشد. ما در 
فصل نقل و انتقالات کارمان 
را دیــر شــروع کردیم و 
امیدوارم ساپینتو با تحقیق 
کامل به استقلال آمده باشد. 

  منظــورازتحقيقكامل
چيست؟

استقلال که فصل قبل بهترین خط دفاع را 
داشت، هنوز نتوانسته ارکان اصلي  اش را در 
این تیم نگه دارد. تیمي که خط دفاعي  اش 
باید خط دفاعي تیم ملي را تشکیل مي داد، 
هنوز نمي داند ســیاوش یزداني و مرادمند 
مي توانند به این تیــم برگردند یا نه! از آن 
طرف عارف غلامي تکلیفش روشن نیست. 
دانشگر که رفت و وضعیت در استقلال اصلًا 
آن چیزي نیست که طرفداران انتظارش را 

براي فصل جدید داشته باشند. 
  بااينشرايطپيشبينيتانازفصلجديد

چيست؟
باز هم تکرار مي کنم امیدوارم اتفاقات خوبي 
بــراي اســتقلال رخ بدهــد و اگر چنین 

شرایطي به وجود نیامد، 
ســاپینتو دنبــال بهانه 
نباشــد که مــن تیم را 
نبستم یا من تیم را دیر 

تحویل گرفتم. 
  شماخبرداريدچهكسي
براياستقلاليارگيريميكند؟

خیر! من نمي دانم ولي قطعاً این مسائل باید 
از طرف باشگاه براي ساپینتو روشن شده 
باشد تا در آینده بهانه اي براي نتیجه نگرفتن 

نداشته باشد. 
  سريالياغيرانگاهميكنيد؟

بله و برخلاف آنهایــي که مي گویند این 
سریال به اهالي کشتي توهین کرده، من 
معتقدم این ســریال نشان مي دهد اهالي 
کشــتي تا چه اندازه اهل معرفت و رفاقت 
هستند. این سریال نشان مي دهد با ورزش 
مي توان همه مشکلات و عقب افتادگي ها 
را جبــران کرد. شــما مي توانید از طریق 
آشــتي کردن با ورزش به همه مشکلات 

پشت پا بزنید. 

  وقتياسمياغيميآيد،همهفوتباليها
بهيادشــمايامهديهاشمينســبو
بازيكنانيكهبيناستقلالوپرسپوليس
جابهجاشدند،ميافتند.خودتانچنين

حسينداريد؟
من یاغي نبودم. متأسفانه انتخاب درستي 
نکردم و یا شــاید بتوان گفت که براســاس 
یکسري فشارها مجبور شدم انتخابم را از تیم 
محبوبم به تیم رقیــب تغییر بدهم. چطور 
ممکن اســت کاپیتان اســتقلال باشید و 
تصمیم بگیرید از استقلال بروید؟ متأسفانه 
کاري کردند که من از استقلال جدا شوم. بعد 
هم یک عده اسم یاغي را روي ما گذاشتند. 
  نظرتاندربارهعليشادمانبازيگرنقش

جاويددرسريالياغيچيست؟
قبلًا فیلم »میم مثل مادر« او را دیده بودم. 
علي یک بازیگر فوق  العاده و تواناســت. به 
نظرم شخصیتي که در این فیلم به او دادند 
را هم کامــلًا خوب بــازي مي کند. نقش 
نوجوانــي را دارد که در محله هاي ضعیف 
شهر زندگي کرده و آرام آرام خودش را بالا 

مي کشــد. این سریال 
خیلي آموزنده است. 

  چطور؟
چون نشــان مي دهــد با قرار 

گرفتن یک جوان در مسیر درست، 
چقدر از مشکلات حل مي شود. واقعاً 

از این دست جوانان خیلي زیاد داریم 
که اگر به آنها توجه شود و برایشان وقت 

گذاشته شــود، تک تک آنها مي توانند در 
زمینه هاي مختلف به کشــورمان کمک 

کنند. 
  ديروزسالگردتولدزندهيادعليانصاريان

بود.صحبتيدراينبارهداريد؟
علي دوست محبوب و رفیق شفیق من 
بود. هنوز باور نکرده ام که از جمع ما رفته 
است. کاش امروز زنده بود تا به جاي این 
حرف ها تولدش را تبریک مي گفتم. علي 
تا ابد در قلبم جا دارد و همیشه یادش زنده 
است. از طریق رسانه خبرورزشي بار دیگر 
یادش را گرامي مي دارم و به خانواده اش 

تسلیت مي گویم. 

من ياغي نبودم 
مجبورم کردند از 

استقلال بروم

نظر سنجی
SURVEY

ادامه دارد

رقابت جذاب ستاره های پرسپولیس و استقلال 
در نظرسنجی جدید ســایت خبرورزشی از مخاطبان عزیز خواسته بودیم 
بهترین خرید امســال فصل نقل و انتقالات را از میان علیرضا بیرانوند، کاوه 
رضایی، سجاد شهباززاده و سعید صادقی انتخاب کنند. از میان این ۴ گزینه 
تا دیشب رقابت بسیار جذابی بین بیرانوند، کاوه رضایی و سعید صادقی وجود 
داشت و آمار آنها مدام جابه جا می شد و تا ساعت ۲۱:۱۵ بیرانوند اول بود. این 
نظرسنجی ادامه دارد و شما می توانید با ورود به سایت در آن شرکت کنید.

خبرگردی
NEWS BROWSING

استقلال ۲ لژيونر را نخواست  
یکی، دو لژیونر سرشــناس که ســابقه حضور در استقلال را هم دارند، دوست 
داشتند امسال استقلالی شوند ولی تا امروز باشگاه یا افرادی که بازیکن می گیرند، 
هیچ تماســی با آنها نداشــته اند و این عده فقط در رسانه ها استقلالی شده اند. 
ترافیک بازیکن در اســتقلال و در بعضی از پست ها طوری بوده که باعث شده 
استقلالی ها این نفرات را نخواهند اما باید دید طی روزهای آینده و تا اتمام فصل 
نقل و انتقالات چه اتفاقاتی رخ می دهد و آیا استقلالی ها پشیمان می شوند یا نه؟

جلالی تکلیف نادری را مشخص می کند   
اگر شرایط حضور دوباره ابوالفضل جلالی در استقلال فراهم نشود، شاید آبی ها 
باب مذاکره با محمد نادری را باز کنند. استقلال در سمت چپ جعفر سلمانی 
را هم دارد و اگر جلالی هم بماند، بعید است مشکل خاصی پیدا کند اما اگر 
کار ماندن جلالی به مشکل بخورد، آن وقت استقلالی ها باید یک دفاع چپ 
دیگر بخرند که شــانس محمد نادری زیاد می شــود. نادری قرار بود دوباره 
استقلالی شود اما با جدایی فرهاد مجیدی شرایط عوض شد و حالا باید دید 

برای جناح چپ استقلال چه اتفاقاتی رخ می دهد؟
استقلال تا شنبه کامل می شود؟  

تمرینات اســتقلال به شکل عجیبی سه روز به تاخیر افتاد و قرار است به 
جای امروز، از شــنبه آغاز شــود. حالا باید دید در این فاصله آیا بخشی از 
مشــکلات حل شده و استقلال با نفرات بیشتری تمرین می کند یا نه؟ تا 
دیشب که هنوز تکلیف امثال غفوری و حسین زاده مشخص نشده بود اما 
باید دید آیا تا شنبه استقلال می تواند با همه نفراتش تمرین کند؟ ظاهراً 
خود ســاپینتو هم صبر کرده و هیچ عجله ای برای شروع تمرینات ندارد. 
شــاید هم باشگاه از او خواسته بود تمرینات عقب  بیفتد تا تکلیف نفراتی 

چون یامگا، حسین زاده، غلامی و... مشخص شود.
مذاکرات دوباره استقلال با سايپا براي جلالي و صادقي   
اســتقلال و سایپا بر سر ابوالفضل جلالي و امیرعلي صادقي با یکدیگر به مشکل 
خوردند. دو بازیکني که قرار بود پس از پایان بیست و یکمین دوره پیکارهاي لیگ 
برتر تکلیف شان براي ماندن در جمع آبي پوشان مشخص شود ولي قطعي نشدن 
پرونده موجب به راه افتادن شایعات و ماجراهاي زیادي شد. البته مدیران سایپا 
مدعي اند با توجه به اینکه پیشرفت جلالي و صادقي برایشان اهمیت دارد و این 
دو بازیکن مي خواهند در جمع آبي ها بمانند، به مسئولان باشگاه استقلال فرصت 

داده اند تا پیرامون پرونده مذکور با آنها مذاکره کرده و به یک راه  حل برسند.
زرندی مدير رسانه ای استقلال شد   

محمدحسین زرندی از همکاران خوشنام مطبوعاتی ما که پیش از این هم به 
عنوان مدیر رسانه ای در استقلال سابقه فعالیت داشت، شب  گذشته باردیگر 
به عنوان معاون ارتباطات و مدیر رســانه ای این باشگاه منصوب شد. انتخابی 
درست که قطعاً می تواند باعث افزایش تعامل میان استقلال و رسانه ها شود.

تمرینات استقلال که قرار بود از 
امروز شروع شود، به تعویق افتاد 
و احتمالاً از شنبه کلید مي خورد. 
با توجــه به اینکه قــرارداد وریا 
غفوري با اســتقلال تمام شده، 
قاعدتــاً او نمي تواند در شــروع 
تمرینات تیمش را همراهي کند 
مگــر اینکه تــا آن روز تکلیفش 
مشخص شود و با استقلال تمدید 
کند. تا امروز که به نظر مي رسد 
وریــا همچنــان منتظر اســت 
اســتقلالي ها با او تماس بگیرند 
چون مصاحبه جدیــدي انجام 
نداده و استوري هم نگذاشته اما 
گفته مي شود او با فولاد خوزستان 

توافق کرده تا فصل آینده براي تیم 
جــواد نکونام بازي کند.  علاوه بر 
وریا، اســتقلال منتظر مشخص 
شدن وضعیت حسین زاده، عارف 
غلامــي و یامــگا هم هســت تا 
تمرینات را با نفرات اصلي استارت 
بزند. یکي از دلایل مهم به تعویق 
افتــادن تمرینــات اســتقلال، 
مشــخص نشــدن وضعیت این 
نفرات اســت وگرنه ساپینتو به 
ایران آمده و نباید مشکل خاصي 
براي شروع تمرینات داشته باشد. 
استقلالي ها طي روزهاي گذشته 
تقریباً تکلیف ۸۰ درصد بازیکنان 

خود را مشخص کردند. 

وريا تا کي منتظر مي ماند؟ 

ستاره استقلال با شارلوا تمام کرد

پرسپولیس با وجود عملکرد خوب در 
نقل و انتقالات و جذب چند ستاره، 
هنوز موفق به تقویت خط حمله خود 
نشــده اســت. بنابر اعــلام یحیي 
گل محمــدي، پرســپولیس باید ۲ 
مهاجم باکیفیت جذب کند ولي هنوز 
چنین اتفاقي رخ نداده است. گزینه 
اصلي پرسپولیس براي تقویت خط 
حمله، کاسیانو دیاز، مهاجم برزیلي 
تیم ویزلا پرتغال اســت. درحالي که 
توافقات کلي بین باشگاه پرسپولیس 
و این بازیکن انجام شده، هنوز کاسیانو 

مجوز سفر به تهران را دریافت نکرده 
اســت. مشــکل اصلي هم به پول 
رضایتنامه ایــن بازیکن برمي گردد. 
باشگاه پرسپولیس طبق توافق باید 
مبلغ 3۰۰ هزار دلار به باشگاه ویزلا 
بدهد و با وجود اینکه این پول توسط 
پرسپولیسی ها تهیه شده ولي هنوز به 
حساب باشــگاه پرتغالي واریز نشده 
است. کاسیانو که در حال حاضر در 
تمرینــات ویزلا شــرکت مي کند، 
منتظــر واریز پول از طرف باشــگاه 
پرسپولیس اســت تا به ایران بیاید. 

تأخیــر در پرداخت پول رضایتنامه 
کاسیانو باعث شد مدیران ویزلا از این 
اقدام باشگاه پرســپولیس ناراحت 
شوند. آنها در آخرین صحبتي که با 
مدیران پرسپولیس انجام دادند، اعلام 
کردند هرچــه زودتر و طي چند روز 
آینده تکلیف این بازیکن را مشخص 
کنند. باشــگاه ویزلا قصــد دارد در 
صورت فروش کاســیانو، به سرعت 
بازیکن دیگــري را جایگزین او کند 
ولــي تأخیر پرسپولیســي ها باعث 

بلاتکلیفي آنها شده است. 

در حالي که طي روزهاي گذشــته 
مذکرات مسئولان باشگاه استقلال و 
کوین یا مگا براي تمدید قرارداد این 
بازیکن و راضي کردن حضورش در 
تهران به بن بست خورده بود، حالا به 
نظر مي رسد گفت وگوها دوباره آغاز 
شده و اســتقلالي ها به هیچ عنوان 
نمي خواهند بهترین گلزن فصل قبل 
خود را از دست بدهند چون سرمربي 
این تیم هم روي کوین حســاب باز 

کرده است. 
بندجدايييامتمم؟

اگرچه برخي افراد نزدیک به مدیریت 
باشــگاه مدعي اند کویــن یامگا با 
استقلال قرارداد دارد و در قرارداد او 
 بندي هم تحت عنوان فراهم شدن 

شرایط براي جدایي گنجانده نشده 
ولي طي روزهاي گذشته این شایعه 
مطرح شد که احتمالاً قرارداد یامگا 
متممــي دارد کــه به واســطه آن 
مي توان امکان جدایي این بازیکن را 
فراهم کرد و او اگر پیشنهاد خوبي از 
تیم هــاي دیگر داشــته باشــد، با 
پرداخت ســهم باشــگاه استقلال 
مي توانــد بــه صــورت یک طرفه 
قراردادش را فســخ کند. این دقیقاً 
همان مسئله اي اســت که به نظر 
مي رسد یامگا روي آن دست گذاشته 
و خیلي بعید اســت یــک بازیکن 
حرفه اي که در فوتبال اروپا پرورش 
یافته و وکلاي خارجي دارد، بدون 
هیچ بند یا متممي بــراي جدایي 

قرارداد ببندد. 
توبيا،پاداشتباما

برخي اخبار غیررسمي هم حکایت 
از آن دارد کــه که یامــگا باید بابت 
قهرماني در استقلال مبلغي را تحت 
عنوان پاداش دریافت کند اما تاکنون 
رقم مذکور به حسابش واریز نشده، 
به همین خاطر او ناراحت شــده و 
همین مسئله جزو دلایلي است که 
نمي خواهد برگردد ولي استقلالي ها 
پیغام داده اند از این بابت مشــکلي 
وجــود نــدارد و اگر واقعــاً چنین 
مسئله اي در قرارداد گنجانده شده، 
بدون هیچ دغدغه اي به تهران بیاید 
و قبل از آغاز فصل جدید پاداشش را 

تمام و کمال دریافت کند. 

پاداش قهرماني را قبل از شروع فصل بگیر 
پيغام جديد استقلالي ها براي يامگا

امیرحسین حسین زاده، ستاره ملی پوش استقلال که بدون شک ستاره 
لیگ بیست و یکم هم بود، سرانجام تصمیم گرفت در ۲۱ سالگی فوتبال 
خود را در قاره سبز دنبال کند. از مدت ها قبل مدیر برنامه های حسین زاده 
مذاکرات موفقیت آمیزی را با مدیران شارلوای بلژیک )که بعضی هایشان 
ایرانی هستند( انجام داده بود. طی روزهای گذشته هم حسین زاده دنبال 
کارهای ویزا و... بود و ســرانجام دیشب شنیدیم کار انتقال او تمام شده و 
مدیر برنامه هایش با شارلوای بلژیک )همان تیمی که کاوه رضایی و علی 

قلی زاده را هم گرفته بود( تمام کرده است.
با جدایی حسین زاده از استقلال حالا باید دید تکلیف وریا غفوری چه 
می شــود؟ همان طور که قبلًا نوشتیم مدیر برنامه های حسین زاده، مدیر 
برنامه های وریا هم هست و رابطه بسیار خوبی با جواد نکونام دارد. مذاکرات 
قبلی غفوری با فولادی ها در هتل المپیک تهران هم به همین دلیل برگزار 
شــد و حالا شــنیده می شــود غفوری یک گام دیگر به فولاد خوزستان 

نزدیک تر شده مگر آنکه امروز و فردا چیزی شبیه معجزه رخ بدهد و...

روزنامه مطرح آبولای پرتغال خبر از توافق رسمی پرسپولیس با کاسیانو دیاز، مهاجم برزیلی داد. البته از مدت ها قبل 
خبر داده بودیم پرسپولیس این مهاجم نه چندان مطرح برزیلی که آمار گلزنی خوبی ندارد را می خواهد اما انگار این قضیه 
رسمی شده و حالا باید دید کاسیانو چه زمانی برای حضور در تمرینات شاگردان یحیی گل محمدی وارد تهران می شود؟

آبولای پرتغال: کاسیانو پرسپولیسی شد

باشگاه ويزلا:زودتر تکلیف کاسیانو را مشخص کنید!
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